



**School of
Public Policy**



**UNIVERSITY OF
CALGARY**

Canadian Climate Policy Partnership Newsletter



French version follows/Version française à suivre

The Canadian Climate Policy Partnership (C2P2)

The **Canadian Climate Policy Partnership** (C2P2) is a research initiative led by **Dr. Jennifer Winter** at the University of Calgary. C2P2 provides publicly accessible information on Canadian climate policies, supporting effective strategies to adapt and mitigate climate change, improving resilience, and helping Canada meet its net-

zero emissions target.

The goal of C2P2 is to engage in data-driven research on and analysis of Canadian climate policies and enable the same in a broader network of researchers, informing necessary efforts to develop effective, coherent policy to meet Canada's climate goals

C2P2 outcomes include the following:

A [downloadable comprehensive database](#) of 327 federal, provincial and territorial climate-change-mitigation policies in Canada.

A [searchable and interactive web-based database](#) hosted by 440 Megatonnes, a project of the [Canadian Climate Institute](#).

A [methods document](#) explaining our process for developing the database and the decision process for included policies. An abridged version is also available [here](#).

A [440 Megatonnes Insight Blog](#) on what we know about the state of Canadian climate policy using the database.

Research Team

Jennifer Winter (UCalgary)
Runa Das (Royal Roads)
Brett Dolter (URegina)
Kathryn Harrison (UBC)
Christina Hoicka (UVic)
Amy Janzwood (McGill)
Anna Kanduth (CCI)
Katharina Koch (UCalgary)
Andrew Leach (UAlberta)
Ross Linden-Fraser (CCI)
Patrick Lloyd-Smith (USask)
Nikita Lyssenko (Memorial)
Julie MacArthur (Royal Roads)

Geoff McCarney (uOttawa)
Heather Millar (UNB)
Rémi Morin Chassé (UQAC)
Alaz Munzur (USask)
Nancy Olewiler (SFU)
Nouri Najjar (Western)
Nicholas Rivers (uOttawa)
Dave Sawyer (CCI and uOttawa)
William Scott (Stanford and SFU)
Charles Séguin (UQAM)
Patrick Withey (StFX)
Arthur Zhang (CCI)

Research Assistants

Ignacio Aguilar
Chloé Boutron
Onur Taylan Cicek
Orland Clark
Griffin Cudmore-Keating
Owen Duffy
Shabnam (Zahra) Edalatnia

Katherine Matos Meza
Rafael Morales-Guzman
Elise Moreau
Edan Pounder
Herlinda Quispe-Magallan
Dylan Rama
Grace Schaan

The C2P2 policy inventory will be evergreen and we appreciate feedback on ways to improve or enhance the database. Should you wish to give feedback, please email c2p2@ucalgary.ca.

Le partenariat canadien pour les politiques climatiques (C2P2)

Le [partenariat canadien pour les politiques climatiques](#) (C2P2) est une initiative de recherche dirigée par [Dre Jennifer Winter](#) de l'Université de Calgary. C2P2 fournit des informations accessibles au public sur les politiques climatiques canadiennes, soutenant des stratégies efficaces pour s'adapter et atténuer le changement climatique, améliorer la résilience et aider le Canada à atteindre son objectif de zéro émission nette.

L'objectif de C2P2 est de mener des recherches et analyses basées sur les données sur les politiques climatiques canadiennes et de permettre la même démarche à travers un réseau élargi de chercheurs, informant ainsi des efforts nécessaires pour développer des politiques efficaces et cohérentes visant à atteindre les objectifs climatiques du Canada.

Résultats du C2P2, dont les éléments suivants:

Une [base de données complète téléchargeable](#) portant sur 327 politiques fédérales, provinciales et territoriales d'atténuation des changements climatiques au Canada.

Une [base de données en ligne consultable et interactive](#) hébergée par 440 Mégatonnes, une initiative de l'[Institut climatique du Canada](#).

Un [document sur la méthode](#) qui présente la démarche pour le développement de la base de données ainsi que le processus de décision pour l'inclusion des politiques. Une version abrégée est également disponible [ici](#).

Une [blog analyse, effectuée par 440 Mégatonnes](#) à l'aide de la base de données, qui présente les connaissances actuelles sur l'état des politiques climatiques canadiennes.

Équipe de recherche

Jennifer Winter (UCalgary)
Runa Das (Royal Roads)

Geoff McCarney (uOttawa)
Heather Millar (UNB)
Rémi Morin Chassé (UQAC)

Brett Dolter (URegina)
Kathryn Harrison (UBC)
Christina Hoicka (UVic)
Amy Janzwood (McGill)
Anna Kanduth (CCI)
Katharina Koch (UCalgary)
Andrew Leach (UAlberta)
Ross Linden-Fraser (CCI)
Patrick Lloyd-Smith (USask)
Nikita Lyssenko (Memorial)
Julie MacArthur (Royal Roads)

Alaz Munzur (USask)
Nancy Olewiler (SFU)
Nouri Najjar (Western)
Nicholas Rivers (uOttawa)
Dave Sawyer (CCI and uOttawa)
William Scott (Stanford and SFU)
Charles Séguin (UQAM)
Patrick Withey (StFX)
Arthur Zhang (CCI)

Assistants de recherche

Ignacio Aguilar
Chloé Boutron
Onur Taylan Cicek
Orland Clark
Griffin Cudmore-Keating
Owen Duffy
Shabnam (Zahra) Edalatnia
Keyi Fan
Josh Medico

Katherine Matos Meza
Rafael Morales-Guzman
Elise Moreau
Edan Pounder
Herlinda Quispe-Magallan
Dylan Rama
Grace Schaan
Adam Ellsworth Stalker
Maya Willard-Stepan

L'inventaire des politiques du C2P2 sera évolutif et nous apprécions les commentaires sur les façons d'améliorer ou d'élargir la base de données. Pour faire part de vos commentaires, veuillez envoyer un courriel à c2p2@ucalgary.ca.

Partners and funders include the Canadian Climate Institute, CIRANO (Centre Interuniversitaire de Recherche en Analyse des Organisations), the Government of British Columbia, the Government of Canada's Environmental Damages Fund, Mitacs, Quebec Net Positif, Royal Roads University, the Smart Prosperity Institute, the Social Sciences and Humanities Research Council, the Office of the Vice-President (Research) at the University of Calgary, and the School of Public Policy at the University of Calgary.

Les partenaires et bailleurs de fonds comprennent l'Institut canadien du climat, le CIRANO (Centre Interuniversitaire de Recherche en Analyse des Organisations), le gouvernement de la Colombie-Britannique, le gouvernement du Canada (à travers le Fonds pour dommages à l'environnement), Mitacs, Québec Net Positif, l'Université Royal Roads, le l'Institut pour l'IntelliProsperité, le Conseil de recherches en sciences humaines, le Bureau du vice-président (Recherche) de l'Université de Calgary et l'École de politiques publiques de l'Université de Calgary.



This project was undertaken with the financial support of the Government of Canada.

Ce projet a été réalisé avec l'appui financier du gouvernement du Canada.



policyschool.ca

University of Calgary
2500 University Drive NW
Calgary, AB T2N 1N4
CANADA



© University of Calgary 2024
Privacy Policy